
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 7. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 8
Vil ministeren forklare udviklingen af administrativ praksis i forbindelse med, at
Plantedirektoratet i år giver et stort antal indskærpelser/påbud vedrørende re-
dekassestørrelser, når fuldstændig samme regel i bekendtgørelse om beskyt-
telse af pelsdyr ved Fødevarestyrelsens velfærdskontrol i 2007 og 2008 kun gav
anledning til 4 indskærpelser ved kontrol af i alt 166 pelsdyrfarme?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Bjarne.Laustsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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